

固定污染源空污費暨排放量申報整合管理系統

基本資料申請(註銷)書

聲明事項

1. 完成密碼申請程序後，維持機密安全是您的責任。利用密碼進行的空污費試算、繳費單申報及排放量申報等一切行動，您將負完全的責任。若密碼遭盜用時，請儘速變更或註銷。
2. 填報及修正資料，確保正確完整，並請牢記密碼。
3. 請檢附本申請書，以郵寄或電話傳真方式，逕洽**各縣市環保局**辦理，若是郵寄方式請於**信封上註明「申請固定污染源空污費及排放量申報密碼」**。若有相關問題，請逕洽「各縣市環保空污費及排放量諮詢窗口」。
4. 經縣市環保局受理確認密碼申請書資料無誤後，將由**系統自動發送新密碼至本申請書所填寫之E-mail帳號**，請您至「空污費暨排放量申報整合管理系統」之廠商申報專區以該帳號密碼登入系統，登入後亦可自行重新設定密碼。

註：辦理「密碼申請(新申請、遺失)」者，為符合資訊安全規定，請以以下原則設定密碼：

- 1.至少有1個數字。2.至少有1個大寫英文字母。3.至少有1個小寫英文字母。4.盡量包含1個特殊符號。5.密碼長度最短為12個字母，最長為20個字母。6.不可以使用中文或雙位元字。**

密碼申請(註銷)表

☐ 密碼申請(新設或重設) ☐ 密碼註銷 (二選一)		
1	管制編號	
2	公司名稱 (請蓋公司大章)	
3	負責人名稱 (請蓋負責人私章)	
4	地址	
5	承辦人(請簽名)	
6	電話(含分機)	
7	傳真	
8	E-mail帳號(請填寫)	

Air Pollution Control Fee for Stationary Sources System

User Modification Request

1. Once the application is completed, the security maintenance of the password and all the activities requested by the account would be on user's responsibility. Please reset the password immediately if it is found hacked/stole/leaked.
 2. Please assure the completion and accuracy of the information filled in the application form.
 3. The application form should be sent to Department of Environmental Protection via mail or fax. Please note [**Password application for Air Pollution Control Fee for Stationary Sources System**] on the envelope if it is sent via mail. The mail address and contact information could be found in the attachment.
 4. Once the application form is confirmed and accepted by Department of Environmental Protection, the system will send a new password to the user's E-mail account. Please check the mail and log in to the " **Air Pollution Control Fee for Stationary Sources System** " with new password. User can reset the password after logging in.
- * : According to the Information Security, setting password must be 12 to 20 characters and contain at least one capital letter, at least one lowercase letter, at least one number and one special numeric.

Form of Apply/Terminate User Password

☐ Application ☐ Termination		
1	Account Name	
2	Company Name (Using Company Chop)	
3	Responsible Officer (Using Responsible Officer's Seal)	
4	Address	
5	Case officer (Signature)	
6	Tel. No.	
7	Fax No.	
8	E-mail	

附件(Attachment):各縣市環保局地址及電話

機關名稱 Names	地址 Address	委辦公司 Contracting Organization	委辦電話 Tel. No.
基隆市環境保護局	20143 基隆市信義區東光路 253 號	環科	(02)24661993
臺北市政府環境保護局	11008 臺北市市府路一號 6 樓東北區	康城	(02)27291300
新北市政府環境保護局	22065 新北市板橋區民族路 57 號	康城	(02)89613656
桃園市政府環境保護局	33001 桃園市縣府路 1 號 11 樓	台灣曼寧	(03)3310934
新竹市環境保護局	30058 新竹市北區海濱路 240 號	康廷	(03)5368920
新竹縣政府環境保護局	302 新竹縣竹北市光明五街 62 號	康城	(03)5520984
苗栗縣政府環境保護局	356 苗栗縣後龍鎮高鐵一路 95 號	綠川	(037)351759
臺中市政府環境保護局	40301 台中市西區民權路 99 號	台灣曼寧	(04)23293783
彰化縣環境保護局	50057 彰化市健興路 1 號 2 樓	台灣曼寧	(04)7110255
南投縣政府環境保護局	54001 南投市中興路 660 號	台灣曼寧	(049)2207301
雲林縣環境保護局	64051 雲林縣斗六市雲林路 1 段 170 號	台灣曼寧	(05)5320025
嘉義市政府環境保護局	60045 嘉義市吳鳳北路 184 號 5 樓	瑩諮	(05)2251775
嘉義縣環境保護局	61363 嘉義縣朴子市祥和新村祥和二路西段 2 之 1 號	元律	(05)3621554
臺南市環境保護局	70155 臺南市中區中華東路 2 段 133 巷 72 號	瑩諮	(06)2902109
高雄市政府環境保護局	83347 高雄市鳥松區澄清路 834 號(空噪科)	元科 環興	(07)7168081 (07)735-3145
屏東縣政府環境保護局	90054 屏東市自由路 271 號	元律	(08)7365100
宜蘭縣政府環境保護局	26841 宜蘭縣五結鄉利工二路 100 號	澤豐	(03)9557366
花蓮縣環境保護局	97059 花蓮市民權路 123 號	日揚	(03)8242660
臺東縣政府環境保護局	95058 臺東市興安路 1 段 150 號	鼎環	(089)230996
澎湖縣政府環境保護局	88591 澎湖縣湖西鄉大城北 6 之 1 號	上境	(06)23504969
金門縣環境保護局	89146 金門縣金湖鎮正義里尚義 100 號	上境	(082)334325
連江縣政府環境保護局	20941 連江縣南竿鄉復興村 214-3 號	長慧	(04)24717000